
Økonomi. Rådmannen  
i Bærum foreslår 
betydelige budsjett-
reduksjoner i 
handlingsprogrammet 
for 2016–2019.  

BARE I 2016 ER DET lagt opp til 
reduksjoner på 128 millioner 
kroner. 

Størstedelen av kuttforslagene 
kommer på barnehage, pleie og 
omsorg og skole. Dette er kutt 
som vil merkes både av brukere 
og ansatte. 

Fagforbundet er svært kritisk 
til en del av de forslagene som 
Rådmannen foreslår og vil der-
for knytte noen kommentarer til 
noen av disse.  

I barnehagesektoren foreslås 
det å nedlegge kommunale bar-
nehageplasser på Skui og Ryk-
kinn. 

Dette samtidig som det er et 
stort behov for langt flere bar-
nehageplasser i de nærmeste 
årene. Barnehageplanen legger 
opp til rundt 1.000 nye plasser 
frem til 2022. 

Det er bestemt at flere nye 
barnehager skal drives i privat 
regi. Allerede i dag er 55 prosent 
av barnehagene privat drevet. 

Som kjent har kommunen 
svært liten innflytelse over inn-
taket i de private barnehagene, 
og Fagforbundet mener derfor 
det ikke er ansvarlig med ytterli-
gere privatisering. 

Skulle det være overkapasitet 
på barnehageplasser i noen få år, 
bør dette brukes til å innføre to 
barnehageopptak i året.

RÅDMANNEN LEGGER OGSÅ opp til 
å redusere grunnbemanningen i 
småbarnsavdelingene i nye bar-
nehager fra dagens norm med 3 
voksne på 9 barn til 4 voksne på 
14 barn.  

De ansatte i barnehagene har 
med dagens bemanning et stort 
arbeidspress, slik at en ytterli-
gere reduksjon i bemanningen 
er uansvarlig, både sett opp mot 
brukerne og de tilsatte. 

Rådmannen foreslår også å 
avvikle den økonomiske støtten 
til videreutdanning for barne-
hageassistenter og fagarbeidere. 
Dette er ett av få tiltak som 
kommunen har for grupper uten 
høyskoleutdanning og som bør 
videreføres. 

Fagforbundet mener videre at 
Åpne barnehager bør bestå, da 
dette er tiltak som bedrer inte-
greringen. Dette må også ses i 
sammenheng med mottak av 
flere flyktninger.

Sjøholmen har blitt foreslått 
nedlagt flere ganger tidligere, 
noe politikerne gjentatte ganger 
har avvist. Nå fremmer Rådman-
nen enda en gang forslag om 
nedleggelse. 

Fagforbundet mener at 
dagens tilbud er viktig for kom-
munens skoleelever og at det er 
en fornuftig økonomisk drifts-
form. Slike gjentatte forslag og 
omkamper gjør arbeidssitua-
sjonen for de ansatte svært kre-
vende.

Fagforbundet mener det er 
viktig å øke støtten til Voksen-
opplæringen da det vil bidra til 
bedre integrering og muliggjøre 
inntak av flere flyktninger.

Samtidig er vi usikre på om 
behovet ved Haug skole er min-
dre enn tidligere slik det frem-
kommer i budsjettet. Dette er et 
viktig tilbud som må oppretthol-
des på dagens nivå.

RÅDMANNEN FORESLÅR å legge 
ned eller redusere kraftig dagens 
Akutthjelp. Dette er et tilbud til 
barnefamilier i krise. Dette er en 
ordning for vanskeligstilte som 
har et reelt behov for hjelp og er 
et forebyggende tiltak. 

Fagforbundet mener at det er 
uansvarlig å kutte et slikt tilbud 
hvor behovet er så stort, selv om 
det ikke er lovpålagt. Det er også 
med på å redusere bruken av 
andre kommunale tjenester. 

Av andre innsparingstiltak 
som Rådmannen foreslår, er Fag-
forbundet betenkt over at det 
foreslås strammere tildelings-
praksis innen pleie og omsorg.

Det foreslås også å innføre 
brukerbetaling på praktisk 
bistand og brukerstyrt person-
lig assistanse for dem med lavest 

inntekt, samt å innføre bruker-
betaling på flere spesielt tilret-
telagte tilbud for ungdom. Dette 
er etter vår mening grupper 
som bør skjermes for ytterligere 
utgifter.  

OGSÅ INNEN PLEIE og omsorg 
foreslår Rådmannen å redusere 
muligheten for kompetansehev-
ning for ansatte ved at potten til 
dette formålet reduseres betyde-
lig. Dette er ikke i samsvar med 
ønsket om bedre tjenester.  

Fagforbundet håper politi-

kerne noterer seg våre innspill 
og tar hensyn til dem i den 
videre politiske behandlingen av 
handlingsprogrammet. 

Det vil være med på å følge 
opp intensjonene om å gjøre 
tjenestene i Bærum kommune 
bedre.

Nye kutt i Bærum

Innlegg må handle om lokale forhold i Asker og Bærum og undertegnes 
med fullt navn. Maksimal lengde på innspill er 300 ord til side 2 og 
600 ord til side 3. Budstikka forbeholder seg retten til å foreta språklige 
 endringer og kutte for lange innlegg. Spørsmål rettes til debatt ansvarlig 
Nils Johan Dahl på nilsjohan.dahl@budstikka.no, telefon 975 98 168.

Send inn til: 

debatt@budstikka.no
eller skriv inn på  
budstikka.no/meninger 

Velkommen til debatt
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« Jeg ser at E18-motstandere mener ny E18 er dårlig 
for klimaet. Men i køen gjennom Asker og Bærum 
er det formentlig dårlig klima for E18-motstand.

Med temperert hilsen Gutten i Stikka

«Fagforbundet mener at det er uansvarlig å 
kutte et slikt tilbud hvor behovet er så stort.

Bjørn M. Johnsen,
leder Fagforbundet Bærum

innspill

KRITISK: – Fagforbundet håper politikerne noterer seg våre innspill og tar hensyn til dem i den videre politiske 
behandlingen av handlingsprogrammet, skriver Bjørn M. Johnsen, som er leder i Fagforbundet Bærum. 
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